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Z A P I S N I K 
s 50. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 11. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Irena Vučenik 
Šostik, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik “Risnjak-Delnice” 
d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričali Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić i Dario Medvedec.  
 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 

TOMISLAV MRLE 
- Redoviti imovinsko pravni poslovi kontinuirano se obavljaju. 
- Odaslani su materijali za Gradsko vijeće. 
- Dovršena je Odluka o socijalnoj skrbi i o načinu financiranja javnih potreba i izvršena su 

mjesečna izvješća prema Županiji.  
- Stručno osposobljavanje - nakon nekoliko kontakata sa Zavodom za zapošljavanje dopunjena 

je dokumentacija, od 10 naših zahtjeva njih 8 je odobreno, a za 2 je stornirano jer su brisani s 
liste HZZ budući su se u međuvremenu zaposlile. 

- Žalba na Rješenje o dodjeli grobnog mjesta - izvršen je uvid u zakonske propise, napravljen 
je prijedlog prvostupanjskog rješenja, iza pok. Petranovića nije izvršena ostavina, cijeli 
predmet moramo do u detalje proučiti. 

- Izrađen je prijedlog predugovora vezan uz ostavinu iza Janet Majnarić. 
- Gospođa Malnar je tražila popust za otkup stana sa stanarskim pravom, napravljen je dopis 

prema Ministarstvu branitelja, vidjet ćemo da li ispunjava uvjete za priznavanje popusta. 
- Savjet mladih: izrađena je izmjena Odluke o osnivanju Savjeta mladih. Interno je napravljen i 

pročišćeni tekst odluke. 
- Izrađen je i prijedlog Odluke o opozivu dosadašnjeg člana GSC i prijedlog novoga člana. 
- Zahtjev vijećnika Ivana Topića vezan uz držanje kućnih ljubimaca: vijećnik traži da se 

materijali pripreme, danas će doći u odjel, najvjerojatnije skupiti potpise vijećnika i 
vjerojatno će ta odluka biti dopuna dnevnog reda Gradskog vijeća. 

- Danas će se, nakon očitovanja predsjednika odbora, izraditi pozivi za sjednice odbora prije 
sjednice Gradskog vijeća. 



- Kontaktirat će načelnika Policijske postaje kako doći do upravitelja zgrade u Zagrebu, a 
vezano uz ostavinu iza pokojnog Polića, kako bi se fizički došlo u stan. 

- Dovršit će izradu potvrde o brisanju hipoteke za otkup stana sa stanarskim pravom. 
 

GORDANA PISKAČ 
- Veći dio vremena utrošio se na pripreme materijala za Gradsko vijeće. 
- Izrađen je odgovor potencijalnom investitoru koji je zainteresiran za V2.  
- Došla je odluka od Fonda za zaštitu okoliša da smo prošli na natječaju za obnovljive izvore 

energije. Danas su e-mailom dostavljeni materijali, 15 dokumenata, temeljem kojih će se 
raspisati natječaj za fizičke osobe. Još ne znamo da li smo prošli na natječaju za energetsku 
učinkovitost. 

- Radilo se na korekciji troškovnika za pripremu javne nabave za fontanu. Tekst javne nabave 
se radi i bit će gotov početkom sljedećeg tjedna. 

- Ovjerena je Konačna situacija i računi za radove u Kamenitoj, te računi za mrtvačnicu i sve 
radove koji su izvođeni. 

- Aktivnosti na Supilovoj su zastale radi lošeg vremena. 
- Bio je dogovor s Risnjakom vezano za košnju u svim selima na našem području. 
- Radio se popis objekata za potrebe osiguranja. 
- Obavljali su se poslovi vezani uz vertikalnu i horizontalnu signalizaciju. 
- Dario Podnar je radio na ovrhama, prošla je ovrha za MORH vezano za nekretnine u 

vlasništvu RH a na upravljanju MORH. 
- Održan je sastanak za video nadzor javnih površina, cca 5000 kn koštala bi projektna 

dokumentacija. Gradonačelnik - sve moguće štete bit će sigurno veće od 5000 kuna. Sad je 
prilika da se u Supilovoj postave barem vodilice. 

- Komunalni redar radio je na produženju ugovora za drva, u Crnom Lugu je zainteresiranima 
pokazao poslovni prostor, s „Risnjak-Delnice“ obišao je dionicu Brod na Kupi – Iševnica radi 
pregleda odvodnih kanala, bio je uključen u organizaciju odvoza opasnog i električnog otpada 
iz zgrade uprave, radio je na ažuriranje podataka javne rasvjete, na prometnom redarstvu, bio 
je sudionik sastanka s komunalnim poduzećem iz Mrkoplja, svakodnevno kontrolira dnevnik 
rada Risnjaka. 

- Interijer Radničkog doma - uslijed vibracija, zbog radova na krovu, na pozornici i u prostoru 
sale pao je dio žbuke, te je dogovoreno da izvođač napravi ponudu kako bi se isto saniralo. 

- Pleše Branko je podnio zahtjev da ga se oslobodi plaćanja komunalnog doprinosa za 
vikendicu koju legalizira. Kao razlog za oslobađanje navodi to što je ratni vojni invalid. 
Obzirom što takva stavka za oslobađanje nije predviđena odlukom, a da se sada i predvidi 
gospodin Pleše ne bi mogao retrogradno biti oslobođen, zaključeno je da mu se u tom smislu 
proslijedi odgovor, da mu se kaže da prema sada važećim aktima nema mogućnosti ni osnove 
za oslobađanje. 
 

- DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Uz redovne aktivnosti  odradili smo 2 servisa kamiona. Još se jedan kamion priprema za 

ponovljeni servis. 
- Rušenje jelke na groblju je odrađeno. 
- Zatražio je potvrdu Grada vezano uz legalizaciju.  
 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Koriste se godišnji odmori, radi se u dvije odgojno obrazovne skupine. Jučer je 

dogradonačelnica bila u Vrtiću.  
- Jučer je održan roditeljski sastanak za roditelje novoupisane djece. Sastanak je prošao dobro. 

Ima 32 upisanih, nitko nije ostao neupisan osim što je jedna molba bila nepotpuna te je, kao 
takva odbačena, no u slučaju da se oslobodi mjesto i to će dijete biti upisano. 



- Danas će se urediti okoliš Vrtića u suradnji s domarima Osnovne škole. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- Pripremili smo materijale za predstojeće sjednice TV i Skupštine za sljedeći tjedan, izrađen je 
zapisnik, pozivi za sjednice. 

- Održan je sastanak u GSC vezano za mogućnost preklapanja termina događanja što je ljeti 
kamen spoticanja. 

- Održan je sastanak s računovodstvom vezano za rješavanje obveza prema državi. 
- Održan sastanak s Kotar teatrom vezano za raspoređivanje glumaca i organizacijskog odbora 

prilikom Kotar festa 3 u Delnicama. Uspjeli smo u privatni smještaj, po sniženim cijenama, 
rasporediti ljude koji će koristiti usluge privatnog smještaja. 

- Kolegica Jasna Janeš objedinjuje lipanjski promet za Državni zavod za statistiku. 
- Financijsko poslovanje – otpremili smo plaće za 5.,4. i 3. mjesec. 
- Gorski kotar bike - izvršene su pripreme, prijava MUP-u, postavljene oznake na stazi, 

postavljen šator u Lokvama. Bila je primjedba tajnice Biciklističkog kluba „Goranin“ vezano 
za ne objavu u medijima da će oni također krajem kolovoza sudjelovati u utrci koja će biti na 
području Grada Delnica. Obzirom da nije našla digitalni članak, jer su poslali samo dio teksta 
koji se odnosi na raspored utrka, vidjet će što se desilo i zašto je problem nastao. 
Gradonačelnik - danas neprijeporno piše da Gorski kotar bike počinje ovog vikenda s 
događanjima u Lokvama i Čabru a onda ide u Vrbovsko, Ravnu Goru, Skrad no, nigdje se ne 
spominju Delnice pa ga čudi što to mi i za koga radimo ako te trke kod nas nema. Irena 
Vučenik Šostik navodi da ima raspored i u Delnicama će utrka biti 30. 8. Na upit 
gradonačelnika na kom se nivou vrši informiranje odgovorila je da informacije daje 
„Promotiv“ – tvrtka suradnik. Gradonačelnik navodi da, od sada, više niti jedan članak ne 
može izaći u novinama a da prije toga ne bude na autorizaciji. Prije objave hoćemo vidjeti što 
je napisano. Sadržajno mora odgovarati istini. Irena Vučenik Šostik navodi da je zadnji puta  
2004. godine dobiven članak na autorizaciju, da se prečesto dešavaju nekakvi čudni 
komentari, da u medijskim natpisima to već dugo tinja. Navodi da ima i niz kopija u kojima 
su pogrešne interpretacije u odnosu na izrečeno.   

- „Službene novine“ su otpremljene prema ministarstvu. 
- Na info punktu tijekom ovog i prošlog mjeseca pojačan je broj stranih gostiju. Bilo ih je iz 

Francuske, Izraela, Belgije, Njemačke, Nizozemske, USA. 
- Gradonačelnik - podsjetnik: izvješće o projektu Gorski kotar - kratka informacija tko je 

inicijator, tko podupire, financira, koliko je potrošeno do sada i koje su aktivnosti vezane za 
taj projekt. Dužni smo dati taj odgovor. 

 
HRVOJE ZATEZALO 

- Usprkos lošem vremenu ovaj tjedan uspjeli smo pokositi dio uz cestu prema Drgomlju te niz 
manjih zelenih površina u gradu.  

- Pokošena je površina između gradilišta Lidla i Hotela „Risnjak“ koja je bila zapuštena, a 
pokošen je i prostor ispred zgrade grada i parkiralište iza zgrade grada te groblje u Kuželju.  

- Srušena je smreka na groblju. 
- Danas će se postaviti prometni znakovi. 
- Završavamo košnju i čišćenje parkirnih mjesta u Frankopanskoj, kod Goran graditeljstva te 

prostor iza Tigra i Erste banke. 
- Nabavljene su kante koje će se postaviti na Vodenjaku i na dva odmorišta prema Brodu na 

Kupi, u tijeku je priprema postolja da ih učvrstimo kako bi ih zaštitili od otuđivanja. 
- Nabavljena je oprema za mrtvačnicu u Kuželju u vrijednosti 19.375 kuna (odar, stup sa 

svjetiljkama i stalak za blagoslovljenu vodu). 
- U tijeku su dogovori za košnju delničkog polja. Radi se o 41 parceli, kvadrature oko 9 000 

m2. razgovarali smo sa gospodinom Deranjom, on bi klasično pokosio i balirao, Juranić nije 



zainteresiran. Od privatnih vlasnika javilo se samo 9 osoba koje su zainteresirane da se 
njihove površine pokose. Bilo bi najsretnije rješenje pokositi sve.  
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Snimljena je emisija Čitateljski kutak, predstavili smo Blago s Risnjaka Tomislava Mrlea. 
- Imali smo susret s kolegicom knjižničarkom iz Vrbovskog, došla je vidjeti knjige koje smo 

im namijenili od donacije, kolega iz Fužina će doći danas ili idući tjedan vidjeti dio koji je 
namijenjen njima. 

- S predsjednikom Odbora za sport, kulturu i tehničku kulturu je sastanak vezan uz Program 
obilježavanja 140 godišnjice Narodne knjižnice. 

- Dogovaramo za 21. – 23. 07. Aleksandra Stankovića kao gosta knjižnice. 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Glavna aktivnost je polugodišnji financijski izvještaj. 
- Ugovori odnosno objava obavijesti vezano za rekonstrukciju Supilove. 
- Kontinuirano se radilo na polugodišnjem izvještaju za JVP koji se šalje u Ministarstvo 

financija. 
- Plaće za proračunske korisnike, plaćen je kredit K1 te druge dospjele obveze. 
- Obavljaju se standardna preknjiženja u našim aplikacijama (likvidatura, financija, komunalni 

sustav), pripreme za slanje opomena i ovrha, knjiženje Erste stanova - mjesečno izvješće, 
usklađivanje kartica, autorski honorar Rasimu Karaliću i Dušanki Crnković. 

- Kolegica Pleše Medić je radila dokumentaciju za nadmetanje vezano uz fontanu i cvjetnjak 
na trgu, napravljena je odluka o pokretanju postupka. 

- Rade se knjiženja vezana za polugodišnji izvještaj. 
- Odrađen je upitnik prema Info projektu te za procjenu poslovnih subjekata vezano uz 

osiguranje od posljedica nesretnih slučajeva. 
- Kontinuirano se prati energetska učinkovitost i projekt Škocijan Risnjak kao i Poslovna zona 

Kendar. 
 

Dovršeno u 8,40 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


